

BOOSTERBOX

FIXED OR VARIABLE SPEED BOOSTER AND WATER STORAGE SYSTEM

INSTALLATION DE SURPRESSION ET RÉSERVE
À VITESSE FIXE OU VARIABLE



NEW



The NBB booster system is composed of a water storage tank and a pump. Model NBB is based on the concept of modularity, so that starting from a 280 l tank the customer can choose between a submerged pump and a surface pump that can be driven by an Active Driver inverter if so required by the application conditions. Thanks to the comprehensive range, the NBB offers performance levels that, when combined with the ease of installation, compact dimensions and exceptionally quiet operation of all the versions, position it at the high end of domestic booster systems. In all its multiple configurations the system is distinguished by its practicality, and in the version with variable speed drive, also by its ability to provide savings in power costs. NBB is composed of a light blue 280 litre tank specifically designed to hold drinking water, with float and overflow, in compliance with

European standards EN1717 and EN13077. It is also possible to combine another tank to the auxiliary tank in such a way as to double the capacity. In addition to the NBB the user must order the assembly kit corresponding to the type of pump to be installed. The pumps to be installed are not included in the kit and must be ordered separately. Active kit for NBB - accessory required to install the EI Active System pump in the NBB system. Euroinox kit for NBB - accessory required to install the Euroinox pump with AD speed variator in NBB system (includes 5 litre expansion vessel). Divertron kit for NBB - accessory required to install the Divertron pump in the NBB system. Auxiliary tank kit for NBB - accessories required to install an auxiliary tank in the NBB system.

Le système de surpression NBB est composé d'un réservoir d'accumulation d'eau et d'une pompe. Le concept sur lequel se base NBB est la modularité qui permet, partant d'un réservoir de 280 l, de sélectionner entre une pompe immergée ou une pompe de surface qui peuvent être contrôlées par un variateur de fréquence Active Driver si l'installation le requiert. Grâce à une gamme complète, NBB offre de hautes performances qui, associées à la simplicité d'installation, aux dimensions réduites et au niveau sonore extrêmement réduit de toutes les versions, le placent dans le haut de gamme de la catégorie des systèmes domestiques de surpression. Dans toutes ses nombreuses configurations, il se caractérise par sa grande commodité et dans les versions avec variateur de vitesse, également par sa contribution à l'économie d'énergie. NBB est constitué d'un réservoir bleu de 280 litres, spécifique pour l'eau potable, avec flotteur et trop plein, conforme aux normes européennes

EN1717 et EN13077. Il est possible également d'associer au réservoir un autre réservoir auxiliaire, de manière à en doubler la capacité. En plus du NBB, l'utilisateur devra choisir le kit de montage correspondant au type de pompe à utiliser. Les pompes à installer ne sont pas incluses dans le kit et doivent être commandées séparément. Kit Active pour NBB - accessoires nécessaires pour installer la pompe Active System EI dans le NBB : Kit Euroinox pour NBB - accessoires nécessaires pour installer la pompe Euroinox avec variateur AD dans le NBB (inclut petit vase d'expansion de 5 litres). Kit Divertron pour NBB - accessoires nécessaires pour installer la pompe Divertron dans le NBB. Kit réservoir auxiliaire pour NBB - accessoires nécessaires pour installer un réservoir auxiliaire dans le NBB.

MODELS AND PRICES / MODÈLES ET PRIX

MODEL	PRICE €	CODE
NBB 280 L TANK / NBB RÉSERVOIR À MEMBRANE DE 280 LITRES	540,00	60123138
KIT ACTIVE FOR NBB / KIT ACTIVE POUR NBB	57,00	60116646
KIT EUROINOX FOR NBB / KIT EUROINOX POUR NBB	147,00	60123882
KIT PULSAR FOR NBB / KIT PULSAR POUR NBB	319,00	60116638
KIT DIVERTRON FOR NBB / KIT DIVERTRON POUR NBB	115,00	60123662
FIXED OR VARIABLE SPEED BOOSTER AND WATER STORAGE SYSTEM / KIT POUR AJOUT RÉSERVOIR AUXILIAIRE	364,00	60123556
NBB SCREEN KIT / KIT GRILLES NBB	24,00	60140417

SURFACE / DE SURFACE



SUBMERGED / IMMERGÉ